IH, BYFEIEE, ARELVTRIXRFZAZER, TEEE. BitEaFFRXMER

Ro 2006 FRRMERERFHROUNENEETLEE. BE-TENHFETEMR
Gk, WEURTWN, FREDFNPREREREBINEETWERTRGMF. L
EEIRIXAI L B £ 2022 FEHREFFT L ERFRBEESIPIRREECARR . EZRHKE
"UFIEFE I RS,

Li Wang has been studying guzheng since she was a child. She graduated from the School
of Yangtze University with a bachelor's degree, majoring in guzheng. Li Wang is a member
of Hubei Provincial Musicians Association. In 2006, she immigrated to Canada and
founded Li Wang Guzheng Studio in Montreal. In the past two decades, her teaching has
tended to be more systematic, standardized and professional. Her students have achieved
excellent results in the overseas guzheng professional examinations of the Central
Conservatory of Music over the years. The repertoire selected by her studio won the
collective category award at the 2022 Global Chinese Youth Instrumental Music
Performance. She has won the title of "Excellent Instructor" many times.

Li Wang étudie le guzheng depuis son enfance. Elle est dipldémée de l'école de l'Université
du Yangtsé avec un baccalauréat en spécialisation en guzheng. Membre de l'Association
provinciale des musiciens du Hubei, elle immigre, en 2006, au Canada et fonde Li Wang
Guzheng Studio a Montréal. Au cours des deux derniéres décennies, 'enseignement a eu
tendance a étre plus systématique, standardisé et professionnel. Les étudiants ont obtenu
d'excellents résultats aux examens professionnels guzheng a l'étranger du Conservatoire
central de musique au fil des ans. Le répertoire sélectionné par son studio a remporté le
prix de la catégorie collective lors de la Global Chinese Youth Instrumental Music
Performance 2022. Elle a remporté a plusieurs reprises le titre d’« Excellent Instructeur ».



